李克强牧師

Matthew 11:28-30

Introduction: Church theme for this year

本論:

(一) 主耶穌的邀請

馬太福音 11:28-30

引言:教會今年主題

(二) 主耶穌的品格 (A) 謙卑

(B) 僕人心志

(C) 愛

(D) 饒恕

Body:

(I) The Invitation of Lord Jesus

(II) The characteristics of Lord Jesus(A) Humility

(B) Servanthood

(C) Love

(D) Forgiveness

結論:願聖靈幫助我們跟隨主耶穌、好使我們能活出美好的生命 來彰顯耶穌基督的榮美。

## 分享與討論:

- 1. 你對活出謙卑的生命有何領受與回應的思想與行動計劃?
- 2. 你對樂意服事他人有何領受與回應的思想與行動計劃?
- 3. 你對用基督的愛去愛人有何領受與回應的思想與行動計劃?
- 4. 你對願意選擇饒恕有何領受與回應的思想與行動計劃?

Conclusion: May the Holy Spirit help us follow the Lord Jesus so that we can live a wonderful life to demonstrate the beauty of Jesus Christ.

## Share and discuss:

- 1. What reflections and action plans do you have to live a humble life?
- 2. What reflections and action plans do you have to be willing to serve others?
- 3. What are your reflections and action plans on loving others with the love of Christ?
- 4. What reflections and action plans do you have in choosing to forgive?